
Notulen Bestuursvergadering vv DETO d.d.8 okt.L996

Afwezig m.k. Gerard Webbink
Jan Bruinskomt 1ater.

1. Opening
Opening door de voorzitter.

2. Notulen d.d.10 september
2.62 Gerard Brakert is voorlopig TC lid
8 : Annet Westerhof wil zich inzetten om een overzichtboek

te makenrmaar vraagt dan wel om hulp om diverse
artikelen in het boek te plaatsen.

3" Ingekomen stukken
Brief knvb wedstrijd de eversberg-deto
tevens hebben wij de knvb hieral weer hericht gezonden.
Jaarverslag knvb - regiovergadering 22.1-0.96

4. Medelingen
Nogmaals gepraat met Goudbeek weigert ook om in het derde
eIftal in te vallen.
Het blijft met Goudbeek zoals het was.
DETO 6 is te zwaar ingedeeld krijgt nederlaag op nederlaag.
Jan Rijzer onderzoekt bepaalde mogelijkheden.
Bericht van de KNVB afwachten hebben hier 19 okt. a.s.
vergad.ering over.
D.B.is met de hoofdsponsor een avondje naar Ootmarsum gre-
weest. Is goed om zakelijk en ontspannend omtegaan.
Stefan Olthof heeft een berisping gekregen i.v.m. niet warm
lopen bij het eerste elftal.
Gerard Tijhof activiteitencommissie - binnenkort een ge-
sprek.
Laat iedereen die een avond voor de W DETO in petto heeft
zowel op het planbord als in de agenda die in de bestuurs-
kamer ligtrkijken of er geen meerdere activiteiten zijn.
DOUCHES waar dit nou aan ligt we blijven over de douches
praten.
Jan Bruins regelt dit op korte termijn met Voerknecht,
liefst nog voor zaterdag a.s.
Uitnodiging 5 nov.a.s. Heracles-Zwo}Ie is geregeld.

5. Commissies
Jeugd.
Reiskosten 7 wedstijden zijn er busjes nodig-
De andere wedstrÍjden gaan de oudersrleiders met eigen auto



Pupil van de week blijft in handen van Margien Rijzer
Àctiviteiten winterwerk waar onder dak aIs het jeugdhonk
voor 1 jan. a.s. wordt afgebroken.
Kijk in de omgeving van ons clubgebouw.
Amic itia, Vj enneruiters, Luchtbode .
De jeugdvoorzitter heeft contact gehad met iemand in
Àlbanie om misschien een jeugdelftal met ons Pinstertoer-
nooi mee te laten spelen.
Training op vrijdagavond prima,maar de kantine is gesloten.

T. C.
Keeperstraining is weer
Wordt vervolgd

Kantinecommissie

opnieuw onder de loupe genomen.

B.

AIs iemand van de jeugd jarig
op dezelfde condities als een

Rondvraag
Herman Hulsegge:Graag hulp aan

Jan Rijzerz

Ep O1thof:

Harm Kuper:

Jan Bruins:

is en wil trakteren kan dat
senior.

de poort bij thuiswed-

Hoevenberg.
Laten wij allen positief blijven.
Geen voeding aan deze zaak geven.
Problemen met de A-groep
De kans is groot dat een a-team terug-
getrokken moet worden.
Jeugdcoordinatie:
Jeugdcoordinator let op je zaak.
( jeugdbestuur)
Wil met de TC stoppen en ziet zijn vacature
liefst zou gaur^, mogelijk ingevuld.

Heeft binnenkort een gesprek met iemand
voor t.c.lid jeugd.

Is het voor de volgende keer ook mogelijk
dat het 2de elftal sanen een feest viert
met het eerste-
Laat de feestcommissies dit met overleggen.
Misschien goed om de hele selectie te nemen

( lste- Zde- 3de )

strij den.
Bestuur van meningi om iemand te vinden
buiten het bestuur.
Kan de draaipoort niet verdwijnen.
Heeft geen enkele functie.

Louis Huizing: Stoort zich aan de kritiek op Martin

9. Voorzitter sluit de vergadering en hoopt dat ieder op tijd
thuis zal zijn.
VOTGENDE VERGADERING 12 NOVEMBER 1996

AÀNVANG 19.30 UUR
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